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Saksframlegg 

 

Arkivreferanse: 

Saksbehandler: Kristin Talgø Lund    

Avdeling: 

Rekruttering til maritime fag konferanse 

Sakens gang 

Saksnummer Møtedato Utvalg 

06/25 24.01.2025 Vestlandsrådet - arbeidsutvalg 

 

 

Sammendrag 

Konferansen Rekruttering til maritime fag ble arrangert i regi av Vestlandsrådet, den 

22. januar 2025 i Haugesund. Iver Jan Leren, prosjektleder for Vestlandsrådets 

næringsstrategi gir en muntlig orientering fra konferansen. 

 

 

Fylkesdirektørens innstilling 

Saken tas til orientering. 

 

 

 

Gunn Claire Westad 

fylkesdirektør 
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Bakgrunn for saken 

Forsvaret og den maritime næringen har et stort behov for rekruttering i tiden 

framover. 

 

Problemstilling 

Hvordan skal man klare å rekruttere nok folk til forsvaret og den maritime næringen. 

 

Saksopplysninger 

Program – Rekruttering til maritime fag, konferanse 22. januar 2025, Haugesund 

Møtet ledes av Fride Solbakken fra Maritimt Forum  

Kl. 10:00 Åpning og velkommen ved Anders Riise, fylkesordfører i Møre og 

Romsdal.  

Kl. 10:15 Maritim utdanningspolitikk i lys av behovet som ligger i langtidsplanen til 

forsvaret og rederinæringen. Forsvarsdepartementet har sagt nei!  

Kl. 10:35 Hvor mange sjøfolk trenger vi de nærmeste årene og hvordan jobber vi 

for å sikre seg kompetanse for framtiden? Ved Johanne Marie Trovåg i 

Knutsen Grop  

Kl. 10:55 Hvor mange søkte seg til maritim næring i 2024/2025? Hvor stor er 

kapasiteten innenfor dagens rammer og hva må til for å styrke satsinger 

framover?   

Ved Hans Petter Hildre, Instituttleder for havromsoperasjoner, og 

byggteknikk, NTNU Ålesund  

Kl. 11:15 Maritim utdanningspolitikk i lys av behovet som ligger i langtidsplanen til 

forsvaret og rederinæringen. Ved Even Sagebakken, statssekretær i 

Nærings- og fiskeridepartementet  

Kl. 11:35 Panelsamtale. Mulighet for spørsmål/innspill fra salen  

Kl. 12:00 Lunsj  
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kl. 13:00 Vi utdanner norske sjøfolk i dag, hva skal til for at vi kan tilby maritim 

utdanning til enda flere? Ved Rudy Suarez, Laksevåg og Bergen 

maritime vgs.  

kl. 13:20 Vi utdanner norske sjøfolk i dag, hva skal til for at vi kan tilby maritim 

utdanning til enda flere? Ved Helene Hanken, rektor, og Trine Otterlei, 

avdelingsleder Maritimt, Fagskolen i Møre og Romsdal  

kl. 13:40 Nautikk med integrert praksis, er det veien å gå? Ved Robert Drønen, 

Høgskulen på Vestlandet  

kl. 14:00 Samtale rundt bordene. Her må vi legge inn noen spørsmål som skal 

drøftes  

kl. 14:30 Pause  

kl. 15:00 Oppsummering av samtalene rundt bordene  

kl. 15:30 Avslutning og oppsummering ved Svein Erik Indbjo, fylkesvaraordfører i 

Rogaland  

kl. 15:45 Slutt for i dag  

 

 

Fylkesdirektørens vurderinger 

Etter at møter/arrangementer er gjennomført, så bør arbeidsutvalget orienteres. 

  

Konklusjon 

Arbeidsutvalget gis en orientering fra møte. 

 

 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent. 

 


